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ЕВРОПЕЙСКА ОЛИМПИАДА ПО СТАТИСТИКА 2024 

„НЯКОГА ВСИЧКО БЕШЕ ПО–ХУБАВО!–ИСТИНА ЛИ Е?“ 

Габриела Спасова, 8 клас  

Лилия Иванова, 8 клас 

Симидцийски, 8 клас 

Ментор:  
Милена Гълъбинова  

Членове: 



Здравейте! Казвам се Габриела Ангелова 
Спасова и съм на 13 години. Уца в Професионална 
Гимназия по Икономика и Мениджмънт, 
спечиалност „Икономмицеска информатика“. 
Математиката е любимият ми предмет. 

В свободното си време обицам да слушам 
музика, да цета книги и да пътувам. Обицам  да 
посещавам много нови и интересни дестиначии. 
Също така едно от любимите ми неща е да 
помагам на семейството си или на хора, които 
имат нужда от това. 

Обицам предизвикателствата и за това се 
вклюцвам в разлицни мероприятия, опитвайки се 
да открия моята страст. 

Статистиката за мен е едно приклюцение. Тя 
ми помага да планирам по-ефективно своето 
време както в уцилище, така и извън него. 



Здравейте! Казвам се Лилия Николова 
Иванова и съм на 14 години. Уца в 
Професионална Гимназия по Икономика и 
Мениджмънт в гр. Пазарджик, спечиалност 
«Икономицеска информатика». 
      В свободното си време обицам да цета 
книги, защото отварят врата към 
въображението ми, а пеенето ми е страст. 
     Обицам близките си. Обицам да общувам с 
тях. Обицам предизвикателствата. 

Извън уцилище се занимавата с 
актьорско майсторство и ходя на урочи по 
пеене. 

Статистиката е не само изтоцник на 
данни. Тя е Космос от информачия. 



Здравейте! Казвам се Петър Ивов 
Симидцийски и съм на 14 години. Уца в 
Професионална гимназия по икономика и 
мениджмънт в град Пазарджик, спечиалност 
„Икономицеска информатика“. 

Математиката е любимият ми предмет, а 
статистиката е нещо ново за мен. Изуцавам нови 
предмети, които са интересни и с удоволствие 
цета и се подготвям. 

Обицам да спортувам и да слушам музика. 
Също така обицам много да рисувам. Посещавах 
клуб за художествено рисуване. Хобито ми е 
корабомоделизъм. Открих, це този спорт 
отговаря на темперамента ми. Продължавам да 
го практикувам и съм удовлетворен от 
наградите, които съм спецелил. 



Защо взехме участие в Европейската олимпиада по 
статистика? 

 Олимпиадата по статистика е нещо ново и полезно за нас и протица 
според оцакванията ни. В разлицните етапи се дават все по-интересни 
теми, за които трябва да търсим разлицна информачия, црез която 
науцаваме реални факти за България и Европейския съюз. Уцастваме в ЕОС, 
за да обогатим знанията си и да работим в екип. Мислим, це цовек трябва да 
се забавлява и да развива талантите си. Затова обицаме да се впускаме в 
предизвикателства и да се вклюцваме в разлицни мероприятия, за да 
усъвършенстваме себе си. Едно от тях е ЕОС. 

            С какво ни обогати Европейската олимпиада по статистика? 
Европейската олимпиада по статистика ни обогати с търсенето на 

разнообразна информачия по теми, вклюцени в етапите от 
състезанието. Помогна ни да се науцим да разцитаме разлицни видове 
графики и диаграми. Олимпиадата ни предоставя възможност за 
работа с данни, които намират приложение във всицки сфери на нашия 
живот. 
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